



1. FORMALIA

1.1 Sammanträdet öppnas

17.20

1.2 Val av sekreterare

Julia Holmén

1.3 Val av justerare

Firas Ammar

1.4 Anmälda förhinder

Inga

1.5 Oanmälda förhinder

Inga

1.6 Beslutsmässighet

Ja

1.7 Adjungeringar

Inga

1.8 Fastställande av dagordning

Ja

2. RAPPORTER

2.1 Presidiet

Maxine Waters:

Varit på examensceremoni hos MF samt varit på deras examensmiddag. Intervjuats av studentnytt till deras tidning. Gått på jävsutbildning till TAPIL-kommittén. Varit på samrådsmöte där skyddsombud diskuterades, HSSO ska gå en utbildning om vad rollen innebär. Håller på att planera skiftesmiddagen. Ska skicka ut stipendier. Ska kontakta ÖSF för ett möte. Har lite möten inplanerade framöver, bla Stephanie och Bodil. Ska gå till banken tillsammans med ekonomiansvarig.

Vega Strindlund: Varit på examensceremoni hos MF samt varit på deras examensmiddag. Intervjuats av studentnytt till deras tidning. Gått på jävsutbildning till TAPIL-kommittén. Varit på samrådsmöte där skyddsombud diskuterades, HSSO ska gå en utbildning om vad rollen innebär. Ska på möte på fakultetsnämnden. Har påbörjat arbetet med de nya styrelsehoodies. Har kollat budget för introdagarna, det ligger på samma som tidigare år. Ansökan till introcrew kommer läggas upp i slutet av februari. Vi är prel-bokade på Nalen 29/8.

2.2 Ledamöter

2.2.1 Tandhygienistrepresentant

Jobbat på examensceremonin. Har mailat med ett företag gällande en ny fana, väntar på offert. Planen är att ceremonienheten ska bidra med lite av kostnaden.

2.2.2 Tandläkarrepresentant

Varit på möte med SSSB, de har ett nytt medlemssystem där de oftare ska göra kontroller om folk är medlemmar - heter membit. Nytt medlemssystem - 403 medlemmar i detta nu.

2.2.3 Informationsutskottet

Möte planeras med nya cavum chefredaktör + gamla, näru och Mariam.

Tiba från T7 ny chefredaktör för cavum, uppdaterat hemsidan. AMD-inbjudan är klar + broshyrer ska göras. Påbörjat spex för att presentera nya styrelsen.

2.2.4 Utbildningsutskottet

Har skickat ut anmälan av studentrepresentantposter, anmälningssperioden är slut så just nu kommer alla som har sökt kontaktas och platser tillsätts. Har varit ett ok antal som sökt, men de flesta har jag fått tillfråga. Målet är att skicka ut listorna innan sista januari. De poster som fortfarande inte är fyllda kommer gå att söka i efterhand. Ska på internat med KU

2.2.5 Internationella utskottet

Varit på möte med Giulia, Mae och Calle tillsammans med utbytesstudenterna från Belgien, och idag med de från Shanghai. Welcome to Sweden-pub planeras 7/2. Fler kommer från Belgien och Shanghai nästa vecka, 2 från Paris. 2 från Prag kommer och 1 från Toulouse. Ibbe vill att de ska kunna få vara med på idrottsdagen. På lör har han zoom-möte med EDSA. Internationalisringsmöte ska gås på. Han har bokat biljetter till Bukarest där EDSA-möte är. Jolin undrar om stipendier som studenter kan söka (för EVP-resa) har gått ut. De är inte upplagda vilket borde göras snarast, Ibbe ska kolla med Diana hur det gick till förra året.

2.2.6 Idrottsutskottet

Firas har haft utskottsmöte, där förslag till idrottsdagen togs fram. Badminton, padel och futsal kommer bli förslagen. Han vill skapa pingisligan där man har matcher/turneringar spontant. Anmälan kommer komma upp i början av februari. Åre-resan 2025 ska bokas snart. OF-masters har diskuterats, ska se över möjligheter till spons. Tidigare år har det kostat. Har fått en förfrågan som ingår i MF (muslimska studenterna) där de undrar om de kan använda kårex för att koka kaffe inför en föreläsning. Styrelsen tycker att det är ok eftersom att Firas kommer vara närvarande hela tiden.

2.2.7 Programutskottet

Jolin lånade ut puben till MFs mottagningsutskott. Hon ska lägga in en större beställning av alkohol. Kommer inte köpa in sittning bulldog eller IPA då det inte säljs så mycket. Lagt ut ansökan till att vara pubansvarig, en person har sökt posten. Har gjort sin vårkalender. Lagt ut anmälan för stad-utbildningen, ingen sökte. Förslag har kommit in för att ha bartömning.

2.2.8 Näringslivsutskottet

AMD-planeras, påminner om att de måste lägga in 13/2 då alla måste vara på plats och hjälpa till då. Ett möte kommer hållas inför AMD med alla som ska vara där och jobba. 30 företag kommer. Beställt tröjor till AMD. Presenterna kommer vara presentkort till elgiganten ex, 2 på 10.000kr, presentkort på Willys och Ica. Mat beställt. Fråga på instagram om puben kommer vara öppen efter AMD, vi kommer inte ha öppet. Goodiebag från TP kommer lämnas ut på torsdag. Lunchmöte med plackers imorgon om att fixa avtal. Facebook-grupp för AMD finns.

2.2.9 Ekonomiansvarig

Johanna har bokfört löpande. Håller på att stänga 2023. Funderar på att sluta med kvittolappar och ist ha ett google-forms där man får fylla i istället.

3. DISKUSSIONSPUNKTER och BESLUTSÄRENDEN

3.1 Stipendium - Ibbe ska kolla upp hur/när det ska läggas upp med Diana.

3.3 Lås av dörrar till kårlokalen samt städ av kårlokalen.

Ska vara låst efter 17 på vardagar och helt stängt på helger. Maxine ska kontakta Anette Lebbad för att få godkänt för det. Vi ska ordna ett städschema för kårlokalen, tex sopor och

torka varje vecka och städ varannan vecka. Arianit fixar städschema.

3.4 Införa ett system för utlåning av studentmössor

Ice har punkten, då mössor försvinner när de lånas ut till markalkstillfällena. Ice skriver ut papper med datum för utlämning/tillbakalämning. Info om att man får betala om man tappar bort, ca 500kr.

3.5 Möte med MF Sektion i flempan, de vill samarbeta för bättre studentliv för bägge parter. (Adjungerare Stefan, Wilma och Jesper SSEK Festis MF)

De skulle ha varit här men kan inte längre närvara. De ville ta upp om det är möjligt för PRU där man testat att dela puben med dem och att de gör reklam på deras sociala medier också. Testperiod på några veckor. Jolin och Ibbe hör av sig till dem för att boka in ett nytt möte för att diskutera detta vidare.

3.7 Matmässa

Mariam tycker att vi borde ha matmässor för de som inte dricker alkohol och inte kan gå på sittningar. Mariam ser över möjligheterna för detta.

4. ÖVRIGA FRÅGOR

4.1 Postrummet

Johanna vill att alla ska veta var postrummet är. Maxine ska se till att alla får tillgång.

4.2 FOG

Vi är inbjudna till FOG och behöver skicka 2 representanter. Ingen i styrelsen förutom Ice kan, ska se efter med Paula om vi kan skicka någon annan.

4.3 Skiftesmiddag

Jolin undrar om vi kan bjuda in talmännen då många av styrelsen sitter båda år = värre deltagare. Maxine berättar att vi i år kommer kunna bjuda in inspektör + skattmästare så att det kanske inte går pga pengar. Styrelsen tycker att vi satsar på inspektör + skattmästare och inte talmännen.

4.5 Cavum

Ny chefredaktör är tillsatt, Tiba i T8. Sara vill se till att det blir en bra överlämning, viktigt att alla företag som sponsrar får några exemplar av tidningen.

4.6 Academic Pride

Maxine fick ett mail ang detta då de frågar hur vi vill engagera oss i år. Maxine går på ett möte med KTH och se vad de säger, sedan återkomma. Eventuellt i så fall utlysa en arbetsgrupp under Pru.

4.7 Medrekmässan

Sveriges största rekryteringsmessa för personal inom vård och omsorg (gratis), relevant för thyg T6 och tdl T10. De undrar hur de kan samarbeta med oss för att marknadsföra det. Delegeras till Info. Det är den 15/3.

5. VECKOSAMMANFATTNING

6. SAMMANTRÄDETS AVSLUTANDE

19.24